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Zápis  
z 15. zasedání Akademického senátu UHK dne 1. prosince 2021 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, 
doc. Karel Kouba, doc. Václav Bělík, dr. Adam Skarka, dr. Libuše Svobodová, dr. Lukáš Zábranský, 
dr. Karel Mls, dr. Jitka Kühnová doc. Martin Paleček, Mgr. Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, 
Bc. Dominik Horníček, Bc. Dominik Šípoš, Michal Pajer, Mgr., Dominik Fišer, Ing. Bc. Lucie 
Novotná, Žofia Chrienová, Nikola Blahynková, Mgr. Dominik Miškář.  
 
Omluveni: Štěpán Kubelka 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Petra Marešová, prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, 
dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 23 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 22 členů (KAP 12 
a SK 10 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Složení slibu člena AS UHK. 
2) Harmonogram příprav rozpočtu na rok 2022 (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
3) Různé: 

a) Poplatek za promoční akt na UHK (předkládá Michal Pajer, člen SK AS UHK). 

Vzhledem k několika žádostem o doplnění bodů do programu AS UHK byl program zasedání 
navržen se změnami následovně: 

1) Složení slibu člena AS UHK. 
2) Harmonogram příprav rozpočtu na rok 2022 (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
3) Návrh nominace čtyř kandidátů na členy Etické komise z řad studentů (předkládá 

Bc. Dominik Šípoš, předseda SK AS UHK). 
4) Různé: 

a) Informace k mediální kauze (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
b) Poplatek za promoční akt na UHK (předkládá Michal Pajer, člen SK AS UHK). 
c) Náklady na přestavbu bufetu na budově A (předkládá dr. Jiří Lipovský, člen 

AS UHK). 

Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 15. zasedání AS UHK byl schválen v pozměněné verzi. 
 



2 
 

Bod 1. Složení slibu člena AS UHK. 
 
Předsedkyně akademického senátu doc. Tomášková podala zprávu o výsledcích doplňovacích voleb 
do studentské komory na PřF UHK. 
 
Dne 16, 18. a 19. listopadu 2021 proběhly doplňovací volby na PřF UHK do SK AS UHK s těmito 
výsledky: Mgr. et Bc. Kateřina Voglová – 81 hlasů a stává se řádnou členkou SK AS UHK. Ostatní 
kandidáti se stávají náhradníky v uvedeném pořadí podle počtu získaných hlasů: Lenka Hatriková – 
42, Mgr. Eliška Prchalová – 36, Mgr. Veronika Skoupilová – 12, Mgr. Karolína Knittelová – 11 a Mgr. 
Aneta Rotterová – 10.  
 
Mgr. Kateřina Voglová složila slib:  
„Slibuji na svou čest, že svůj mandát budu vykonávat podle svého nejlepšího vědomí a svědomí 
v souladu s právním řádem České republiky a v zájmu Univerzity Hradec Králové, její akademické 
obce a zaměstnanců.“  
 
AS UHK má aktuálně 24 členů a je usnášeníschopný v celkovém počtu: 23 členů (KAP 12 a SK 11 
členů).  

Bod 2. Harmonogram příprav rozpočtu na rok 2022 (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnara zastoupila Ing. Eva Špalovská, vedoucí EO.  
Ing. Špalovská vysvětlila průběh přípravy rozpočtu na základě poskytnutého harmonogramu, který 
odráží ideální stav za předpokladu včasného poskytnutí dat. Při splnění všech podmínek lze návrh 
rozpočtu předložit kolegiu rektora začátkem března. 
 
Prof. Kuča upozornil na politickou situaci, kdy není zřejmé kdy a jakým způsobem se budou finance 
na školství rozdělovat. Připomněl i vysoký nárůst cen energií, který rozpočet na rok 2022 navýší. 
 
Dr. Svobodová poděkovala za EK AS UHK kvestorovi za uskutečněné jednání k harmonogramu 
rozpočtu. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal Harmonogram příprav rozpočtu na rok 2022. 

Bod 3. Návrh nominace čtyř kandidátů na členy Etické komise z řad studentů (předkládá 
Bc. Dominik Šípoš, předseda SK AS UHK). 

Bc. Šípoš požádal členy AS UHK dle čl. 2 Řádu Etické komise UHK o schválení nominací čtyř 
kandidátů z řad studentů do Etické komise UHK. 
 
Nominováni byli:  
 
• Mgr. Barbora Borůvková (FF UHK)   
• Adéla Urbanová (PdF UHK) 
• Anna Matoušková (PdF UHK)           
• Petra Skořepová (FIM UHK).          
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 22, proti - 0, zdržel se - 1 (z technických důvodů se 1 senátor nemohl hlasování 
zúčastnit). 
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AS UHK schválil nominaci čtyř kandidátů na členy Etické komise UHK z řad studentů. 

Bod 4. Různé: 

a) Informace k mediální kauze (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

Prof. Kuča reagoval na článek na webu vedazije.cz. Okomentoval jednotlivé úseky článku. 

b) Poplatek za promoční akt na UHK (předkládá Michal Pajer, člen SK AS UHK). 

M. Pajer vznesl dotaz na účel platby promočního poplatku na UHK, který činí 200 Kč.  
Doc. Marešová vysvětlila, že se jedná o organizační příspěvek, který je hrazen na více školách.  
 
Diskutovala se nutnost platby poplatku za akci, která je součástí studia (dr. Lipovský, M. Pajer, 
doc. Marešová, dr. Mls). 
 
Prof. Kuča uvedl, že se jedná o podnět k diskusi s děkany na kolegium rektora, příp. jednání 
doc. Marešové s proděkany fakult.  
 
 

c) Náklady na přestavbu bufetu na budově A (předkládá dr. Jiří Lipovský, člen 
AS UHK). 

Tento bod byl odložen z nedostatku času k projednání na příští zasedání. 

Ing. Novotná a Mgr. Miškář z SK a doc. Paleček z KAP se odhlásili z jednání; v okamžiku hlasování 
byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 11, SK 9, celkem 20. 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

 
1. Byl schválen program 15. zasedání AS UHK v pozměněné verzi.  
2. AS UHK projednal Harmonogram příprav rozpočtu na rok 2022. 
3. AS UHK schválil nominaci čtyř kandidátů na členy Etické komise UHK z řad 

studentů. 
4. AS UHK projednal informace o mediální kauze. 
5. AS UHK projednal poplatek za promoční akt na UHK. 
6. AS UHK neprojednal náklady na přestavbu bufetu na budově A.  

 
O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
20.   

Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0.  
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 12. ledna 2022 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 1. 12. 2021                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


